



嚴正聲明

就近期社交媒體上出現針對迦密主恩中學的一連串匿名攻擊事件，本校特此嚴正聲明。

自 2023 年 3 月起，在社交網絡平台上，本校遭受一連串以名字諧音手法匿名攻擊。攻擊者多次發布失實言論，意在惡意中傷學校及師生。此等不負責任行為令學校師生蒙受不必要的困擾，我們深表痛心及憤慨。

本校鄭重聲明，攻擊者所發布的內容皆不實之詞，絕無事實依據。本校一直以基督精神辦學，致力為學生提供優質的全人教育；本校老師充滿教育熱誠，盡心竭力教導學子；本校學生自律自勵，表現優秀，以上皆深得家長及坊眾讚賞認同。本校強烈反對任何形式的網路暴力和虛假資訊傳播，此等行為嚴重違背社會公德和法律法規。

針對此次事件，本校已向教育局通報並尋求香港警務處的協助，以維護本校及師生的合法權益。

最後，我們保留一切追究法律責任的權利。

迦密主恩中學

二零二四年四月三十日





29th April, 2024

Official Statement

With regards to the recent series of anonymous attacks on Carmel Divine Grace Foundation Secondary School on social media, our school hereby issues this official statement.

Since March 2023, our school has been subjected to a series of anonymous attacks on social networking platforms, utilising wordplay and homophones with the school's name. The attacker, using different identities, has repeatedly disseminated false statements with the intention of maliciously defaming our school and its students. We strongly condemn these irresponsible actions that have caused unnecessary distress to our students and staff.

Our school solemnly declares that the content disseminated by the attackers is entirely false and without any factual basis. We assert that we have always been committed to providing quality holistic education to our students with a spirit rooted in Christianity. Our teachers are dedicated and passionate about educating our students, who have demonstrated outstanding performance through self-discipline and self-motivation, earning praise and recognition from parents and the community. We firmly oppose any form of online violence and the dissemination of false information, as such behaviour gravely and irresponsibly violates social ethics and legal regulations.

In response to this incident, our school has reported it to the Education Bureau and sought assistance from the Hong Kong Police Force to safeguard the legitimate rights and interests of our school and its students.

Finally, we reserve the right to pursue all legal responsibilities in this matter.

- END -

